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Protokół 

z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 31 marca 2011 roku 
 

 

1. Otwarcie obrad sesji.  

Obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 31 marca 2011 roku o godz.14
00

 

otworzył Przewodniczący Rady Marcin Pietrusiński.  

 

2. Stwierdzenie quorum Rady. 

Na podstawie odczytanej listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady w liczbie 

12 Radnych ( nieobecni na sali Radni: K. Goździewska, J. Papis i E. Woźniakowska ) i uznał 

prawomocność obrad. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

      Przewodniczący przedstawił porządek obrad, stanowiący załącznik Nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

Do proponowanego porządku obrad zostały zgłoszone następujące propozycje zmian: 

1) Przewodniczącego Rady M. Pietrusińskiego: 

- zdjęcie z porządku obrad w punkcie „12. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:” 

projektu uchwały z poz.10) w sprawie: określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata - Druk Nr 40; 

-  wprowadzenie do porządku obrad w punkcie „12. Podejmowanie uchwał i wniosków  

w sprawie:” projektu uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Halinów, gmina Halinów przed projektem uchwały  

w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Zagórze, gmina Halinów - Druk Nr 55; 

- wprowadzenie do porządku obrad w punkcie „12. Podejmowanie uchwał i wniosków  

w sprawie:” projektu uchwały w sprawie: podjęcia zamiaru połączenia instytucji kultury  

o nazwie: Dom Kultury w Halinowie i Dom Kultury w Okuniewie w jedną instytucję kultury  

o nazwie: „Gminne Centrum Kultury i Sportu w Halinowie”  jako poz. 2); 

- przesunięcie punktu „13. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.” przed  

punkt „6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Spółki Wodnej Halinów w 2010 roku.”,  

w związku z tym, że radny powiatowy I. Piasecki będzie musiał wcześniej wyjść ze względu  

na odbywające się w dniu dzisiejszym posiedzenie Komisji Budżetowej Rady Powiatu Mińskiego. 

2) Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego:  

- wprowadzenie do porządku obrad w punkcie „12. Podejmowanie uchwał i wniosków  

w sprawie:” projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VII/40/11 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 4 marca 2011 r. w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

3) Radnego Adama Ludwiniaka i Radnego M. Sukiennika:  

- zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał dotyczących przystąpienia do sporządzenia planów 

miejscowych miejscowości Zagórze, Cisie, Okuniew i Wielgolas Brzeziński, w uzasadnieniu 

wskazali na wprowadzenie ich do porządku obrad dzisiejszej sesji, mimo, że nie odbyło się 

posiedzenie Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, na 

którym miał być ustalany harmonogram działań w tym zakresie, 

4) Radny M. Sukiennik zgłosił wniosek, aby nie wprowadzać do porządku obrad dzisiejszej sesji 

projektu uchwały w sprawie: podjęcia zamiaru połączenia instytucji kultury  

o nazwie: Dom Kultury w Halinowie i Dom Kultury w Okuniewie w jedną instytucję kultury  

o nazwie: „Gminne Centrum Kultury i Sportu w Halinowie”. 
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Wniosek Radnego M. Sukiennika został poddany głosowaniu. W wyniku głosowania:  

za – 3, przeciw – 11, wstrzymujących się – 0  

(nieobecny na sali Radny J. Papis) wniosek nie został przyjęty. 

 Porządek obrad z uzgodnionymi w wyniku dyskusji zmianami został przyjęty w wyniku 

głosowania: 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2,  

(jeden radny nie brał udziału w głosowaniu, nieobecny na sali Radny J. Papis).  

Porządek obrad w dalszej części po zmianach przedstawia się następująco: 

4.   Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 lutego 2011 r.  

5.   Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 4 marca 2011 r.  

6.   Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

7.   Sprawozdanie z działalności Gminnej Spółki Wodnej Halinów w 2010 roku. 

8.   Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2010 roku.  

9.   Informacja z przebiegu akcji „Zima w gminie” w 2011 roku. 

10. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

11. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

12. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 

13. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

14. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:  

1) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi  i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2011 rok – Druk Nr 50;  

2) podjęcia zamiaru połączenia instytucji kultury o nazwie:, Dom Kultury w Halinowie i 

Dom Kultury w Okuniewie w jedną instytucję kultury o nazwie: „Gminne Centrum 

Kultury i Sportu w Halinowie” – Druk Nr 60;  

3) zmiany uchwały Nr VII/40/11 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 4 marca 2011 r.  

w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków – Druk Nr 61; 

4) zmian w budżecie Gminy Halinów na 2011 rok – Druk Nr 51; 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2011-2020 – Druk  

      Nr 52; 

6) zwolnienia Zakładu Komunalnego w Halinowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków   

obrotowych do budżetu Gminy Halinów – Druk Nr 53; 

7) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku – Druk Nr 54; 

8) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Halinów, gmina Halinów – Druk Nr 62; 

9) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

      miejscowości Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 55; 

10) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

      miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 56; 

11) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Okuniew, gmina Halinów – Druk Nr 57 ; 

12) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 58; 

13) nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabina, gmina Halinów– Druk Nr 59; 

14) zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

 i Leśnictwa – Druk Nr 47;  

15. Zamknięcie sesji. 

   

4. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 lutego 2011 r.  

 Do protokołu zostały zgłoszone następujące uwagi: 
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1) Radny M. Sukiennik - na str.1 w punkcie „2. Podjęcie uchwały w sprawie: ogólnego  

i bezpłatnego udostępnienia wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Zespole Szkół w 

Halinowie.” w opisie głosowania nad projektem uchwały wystąpił błąd, zamiast: „za – 10” 

powinno być: „za – 13”, co wynika również z informacji zawartej we wcześniejszym zdaniu, 

dotyczącej liczby radnych biorących udział w głosowaniu.  

Radny wskazał również, że informacja podana przez Panią R. Wilamowską, zanotowana na str.2 

protokołu: „(…) że wniosek, który został złożony do umowy o dofinansowanie nie zawiera 

zapisów wskazujących umiejscowienie oddziałów” jest nieprawdziwa. 

Przewodniczący M. Pietrusiński zaproponował, aby głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad 

VI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 lutego 2011 r. odbyło się po przerwie,  

po dokładnym odsłuchaniu nagrania z sesji i sprawdzeniu przebiegu głosowania.  

Wniosek Przewodniczącego Rady w wyniku głosowania: 

za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3 

(nieobecny na sali Radny J. Papis) został przyjęty. 

   

5. Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 4 marca 2011 r.  

Do protokołu zostały zgłoszone następujące uwagi: 

1) Radna H. Kuć - na str. 3 protokołu w zdaniu: „ 10) Radny powiatowy I. Piasecki poinformował  

i zaprosił przedstawicieli Gminy na spotkanie na temat drogi krajowej nr 2, które odbędzie się 

22.02.11 r. o godz. 15:00 w szkole w Dębem Wielkim.” wystąpił błąd w terminie spotkania, 

powinno być: „22.03.11 r.”.  

2) Radny Adam Ludwiniak - na str. 4 w zdaniu: „15) Radny L. Gelo podziękował Burmistrzowi za 

szybką reakcję na wniosek Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa w sprawie wymiany szamba przy Szkole Podstawowej w Cisiu.” 

słowo: „szamba”  powinno być zastąpione określeniem: „zbiornika asenizacyjnego”. 

3) Radny Adam Ludwiniak - aby w jego wypowiedzi zanotowanej na str.11 w punkcie:  

„11. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie:” poz. 6 zapis: „W uzasadnieniu 

głosowania nad projektem uchwały (…)” zastąpić zwrotem: „W odniesieniu do podjętej 

uchwały(…)”. 

4) Radny L. Gelo - na str. 3 w poz. 7) wystąpił błąd w pisowni nazwiska sołtysa Długiej 

Kościelnej: w protokole jest „Boguszewski”, a powinno być „Roguszewski”.  

5) Radny M. Sukiennik - w punkcie „11. Podejmowanie uchwał i wniosków  

w sprawie:” poz. 2 w zdaniu: „Odpowiadając na pytania Radnego Adama Ludwiniaka, 

Wiceburmistrz wyjaśnił, że obiekt jest we władaniu gminy, a punkt apteczny prowadzi osoba 

prywatna.” powinna znaleźć się również informacja o tym, że punkt apteczny prowadzony jest 

przez Panią Katarzynę Goździewską. Po zmianie zdanie brzmiałoby: „Odpowiadając na pytania 

Radnego Adama Ludwiniaka, Wiceburmistrz wyjaśnił, że obiekt jest we władaniu gminy,  

a punkt apteczny prowadzi osoba prywatna – Pani Katarzyna Goździewska.” 

6) Radna M. Kaim - odnosząc się do punktu „ 10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu 

Mińskiego.” i zapisu: „W dalszej części radny powiatowy odpowiadał na pytania dotyczące dróg 

powiatowych z terenu gminy.” zwróciła się z prośbą i sugestią na przyszłość, że dobrze byłoby, 

aby mieszkańcy wiedzieli, których dróg dotyczyły wypowiedzi i ewentualnie kto zadawał pytania. 

 Protokół z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 4 marca 2011 r., z naniesionymi 

poprawkami w wyniku głosowania: 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 

(nieobecny na sali Radny J. Papis) został przyjęty. 

 

6. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

Przewodniczący M. Pietrusiński oddał głos radnemu powiatowemu Ireneuszowi Piaseckiemu. 

Na wstępie radny, w nawiązaniu do posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Rozwoju Powiatu Rady 

Powiatu Mińskiego, na którym przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Komendanta 
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Powiatowego Policji za 2010 r. oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego  

w powiecie, złożył podziękowania Radzie Miejskiej w Halinowie za finansowe wspieranie 

komisariatu w Halinowie w ubiegłych latach oraz poprosił o rozważenie możliwości 

dofinansowania zakupu samochodu w roku bieżącym. Następnie krótko omówił osiągnięcia 

powiatu i naszej gminy zakresie wykrywalności przestępstw oraz przedstawił główne zagrożenia  

w kwestii bezpieczeństwa.  

W uzupełnieniu radny powiatowy Robert Grubek poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 

rady gminy nie odbyła się sesja rady powiatu, najbliższa jest planowana na 06.04.11 r., jeżeli 

chodzi o komisje, w pracach których radny uczestniczy - odbyło się posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej, a w dniu dzisiejszym o godz. 16:00 odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetowej.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Pytania dotyczące dróg powiatowych zgłosili: 

1) Radna M. Kaim, czy w tym roku będą środki na modernizację ul. Jana Pawła  oraz nową 

nakładkę asfaltową  w ul. Okuniewskiej od szkoły do ul. 3 Maja. 

Radny I. Piasecki poinformował, w nawiązaniu do dyskusji na poprzednich sesjach, że temat  

ul. Jana Pawła w Halinowie jest dyskutowany z władzami powiatu i mimo, że jej wykonanie nie 

było planowane na ten rok, ze względu na beatyfikację Jana Pawła II powinna być w tym roku 

robiona, natomiast nakładka na odcinku ul. Okuniewskiej będzie zrobiona w ramach napraw 

bieżących. 

2) Radny M. Pawłowski, co z ul. Stołeczną w Józefinie, która miała być w tym roku remontowana 

na odcinku od przejazdu kolejowego do ul. Kochanowskiego w Długiej Kościelnej. 

Radny I. Piasecki przedstawił uzasadnienie odstąpienia od remontu tej drogi w tym roku, 

wskazując miedzy innymi na: 

- problemy z istniejącą w ulicy kanalizacją, 

- konieczność wejście na tereny prywatne i brak zgody właścicieli w tym zakresie. 

W dyskusji dotyczącej ul. Stołecznej w Józefinie wzięli udział: 

- Pan H. Foryś, który przypomniał, że jako radny pilotował sprawę remontu tej drogi,  

po trwającym pół roku ciągłym interwencjom w powiecie udało się w ubiegłym roku zrobić 

projekt modernizacji tej drogi i aby te wysiłki nie poszły na marne należałoby wykonać ją  

w trybie pilnym. 

Pan H. Foryś, podobnie jak Radny M. Pawłowski, w swojej wypowiedzi zwracał uwagę na  bardzo 

zły stan tej drogi i zagrożenie dla jej uczestników.  

- Sołtys Józefina K. Targońska, która zaprezentowała zdjęcia ulicy, obrazujące stan zarówno 

nawierzchni jak i poboczy, zwracając uwagę na wynikające stąd zagrożenia, szczególnie dla 

pieszych, wśród których są dzieci uczęszczające tą drogą do szkoły. 

3) Radny B. Janczarek poprosił o przygotowanie na następną sesję odpowiedzi dotyczących 

następujących kwestii związanych z nowowybudowaną drogą z Halinowa do Okuniewa: 

- kiedy budowa drogi zostanie zakończona i doprowadzona do stanu, w jakim powinna być, 

szczególnie chodzi o miękkie pobocza, które mogą powodować osuwanie się drogi, 

- w pasie drogi zalegają wycięte i pozostawione drzewa. 

Radny I. Piasecki poinformował, że droga jest na gwarancji i pobocza będą poprawione, jeżeli 

chodzi o nieusunięte drzewa - zgłosi problem do Zarządu Dróg Powiatowych.  

4) Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz podziękowała za wykonanie ul. Dworcowej z Krzewiny  

do Cisia, zwracając jednocześnie uwagę, że przy okazji prac została zniszczona przez samochody 

ciężarowe droga główna w Krzewinie przy kapliczce. Sołtys zwróciła się do radnego z wnioskiem 

o sprawdzenie drogi w tym rejonie oraz sprawdzenie drogi powiatowej przy wyjeździe z Mrowisk  

do Krzewiny, gdzie również są zniszczone pobocza. 

5) Sołtys Michałowa J. Stankiewicz, nawiązując do wspólnego spotkania Wójta Gminy Dębe 

Wielkie, Burmistrza Halinowa, radnych, sołtysów i mieszkańców w sprawie drogi Chobot – Kąty 

Goździejewskie – Michałów i składanych wcześniej deklaracji, zapytał, jak wygląda sytuacja  

na dzień dzisiejszy i kiedy będą zrobione tam rowy.  
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Radny I. Piasecki poinformował, że powstało porozumienie powiatu z ubojnią w Chobocie,  

że droga wspólnymi siłami zostanie doprowadzona do przejezdności i w dalszej kolejności będzie 

stopniowo wykonywana. 

Zadeklarował jednocześnie, że wspólnie z radnym R. Grubkiem złożą wniosek o określenie 

terminu, kiedy całkowita odbudowa tej drogi zostanie zgłoszona do zadań powiatu. 

6) Radny M. Sukiennik przypomniał, że w poprzedniej kadencji Komisja do spraw Młodzieży, 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa skierowała do burmistrza 

wniosek dotyczący wytyczenia i oznakowania przystanków autobusu szkolnego przy drogach 

powiatowych, skierowany następnie do Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim  

i poinformował, że w odpowiedzi na swoją interpelację w tej sprawie otrzymał odpowiedź  

z Urzędu o przekazaniu do powiatu propozycji lokalizacji przystanków, jednocześnie zwrócił się  

z prośbą do burmistrza o interesowanie się tematem i przekazanie radzie stanowiska powiatu w tej 

kwestii. 

W dalszej części radny zadał następujące pytania: 

- czy w tym roku będzie zrobiona sygnalizacja i próg zwalniający przy Zespole Szkół w Halinowie, 

- czy to powiat zaczął udrażniać rowy przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie, jeżeli tak, to prośba  

o udrożnienie rowów na całej długości ulicy. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że sygnalizacja i próg zwalniający w ul. Okuniewskiej 

przy ZS w Halinowie będą zrobione w tym roku. 

Odnosząc się do kwestii rowów przy ul. Warszawskiej w Hipolitowie Pan A. Sekmistrz wyjaśnił,  

że działania te zostały podjęte przez gminę przy współpracy ze spółką wodną, aby pomóc 

mieszkańcom, jednocześnie poinformował, że do zadań gminy nie należy udrażnianie rowów przy 

dogach powiatowych, co wiąże się też z dużymi kosztami, dlatego interweniujemy w powiecie,  

aby zainteresował się tym tematem. 

7) Radny B. Janczarek, w nawiązaniu do informacji z poprzednich sesji na temat planów odnośnie 

komunikacji zapytał, czy są już konkretne decyzje w tej sprawie. 

Radny I. Piasecki wyjaśnił, że wciąż trwają rozmowy w tej sprawie.   

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady podziękował radnemu powiatowemu  

I. Piaseckiemu za udział w dzisiejszej sesji.  

 

Przewodniczący M. Pietrusiński powitał i pogratulował sołtysom, wyłonionym w wyborach, które 

odbyły się  w okresie międzysesyjnym. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Spółki Wodnej Halinów w 2010 roku. 

Przewodniczący M. Pietrusiński powitał Przewodniczącego Gminnej Spółki Wodnej Halinów 

Pana Henryka Forysia, następnie oddał mu głos. 

 Na wstępie Pan H. Foryś przedstawił się nowym radnym i poinformował, że pełne 

sprawozdanie z działalności spółki jest w trakcie przygotowań i będzie przedstawione na walnym 

zgromadzeniu. 

Następnie mówca wymienił rodzaj i zakres prac wykonanych przez spółkę w 2010 roku  

w poszczególnych miejscowościach i poinformował, że wartość wykonanych w ubiegłym roku 

prac wyniosła ok. 90 000 zł, z czego na dzień dzisiejszy spółka jest winna wykonawcy tych robót 

50 746 zł. 

W dalszej części Pan H. Foryś poinformował o wpływach ze składek w latach 2006-2010, które 

przedstawiały się następująco: 

 2006 r. –   4105 zł, 

 2007 r. – 20272 zł, 

 2008 r. – 25448 zł, 

 2009 r. – 14548 zł, 

 2010 r. – 28225 zł. 

Łącznie w ciągu 5 lat istnienia spółki zebrano 92 598 zł, biorąc pod uwagę liczbę mieszkańców 



 6 

gminy wpływy ze składek powinny wynosić ponad 120 000 zł rocznie. 

Mówca zwrócił uwagę, że coraz częściej mieszkańcy biorą udział we współfinansowaniu 

odwodnienia swoich terenów i takie prace wykonywane są w pierwszej kolejności. 

Do sprawozdania pytania zgłosili: 

1) Radny Adam Ludwiniak - ile podziękowań Pan H. Foryś otrzymał jako przewodniczący spółki 

z tytułu prac, za wykonanie których spółka nie otrzymała pieniędzy. 

 Pan H. Foryś poinformował, że takich podziękowań w ciągu 5 lat było kilka, zdecydowanie 

więcej zarzutów i pretensji.  

2) Radny M. Pawłowski - jakie działania oprócz doraźnych podjęła spółka w ciągu 5 lat w celu 

kompleksowego odwodnienia gminy, pozyskania środków zewnętrznych, przeprowadzenia 

ekspertyz i analiz w tym zakresie.  

W dalszej części radny, powołując się na statut spółki, poruszył kwestię ściągalności składek  

i współpracy z Urzędem w tym zakresie oraz zapytał o liczbę członków spółki. 

Udzielając wyjaśnień Pan H. Foryś wskazał, że: 

- nie jest zadaniem spółki wodnej odwadnianie terenów zabudowanych, spółka wodna zajmuje się 

melioracjami rolniczymi, które adaptuje do warunków obecnych, 

- przygotowanie koncepcji odwodnienia jest zadaniem gminy, 

- spółka wykonuje prace doraźne, ponieważ próbuje usuwać rozlewiska  zagrażające  

mieszkańcom, często współpracując w tym zakresie z Urzędem, 

- podstawowym problemem spółki są finanse, cały zarząd spółki pracuje społecznie, angażując 

swój czas, a często i pieniądze, 

- koncepcja odwodnienia na terenach już zagospodarowanych jest przedsięwzięciem bardzo 

trudnym i kosztownym, 

- jako gmina powinniśmy iść w kierunku przede wszystkim kopania rowów przy drogach,  

   a dopiero później sypania tłucznia, 

- problemem nie jest spółka wodna, jak niektórzy uważają, ale przepisy prawa, uniemożliwiające 

często wykonanie niezbędnych prac ze względu na sprzeciw właścicieli posesji, 

-  występował wielokrotnie do Urzędu z prośbą o pomoc w ściągalności składek, otrzymywał 

informacje, że nie ma takiej możliwości prawnej i nie można tego połączyć z podatkiem rolnym, 

mieszkańcy otrzymywali jedynie informację razem z nakazami podatkowymi, 

- spółka wodna liczy tylu członków, ilu jest właścicieli posesji na terenie działalności spółki 

wodnej, co wynika bezpośrednio z prawa wodnego. 

Odnosząc się do wyjaśnień dotyczących członków spółki wodnej radny M. Pawłowski wskazał  

na zapis w statucie spółki, mówiący o tym, że członków spółki powołuje się w drodze uchwały 

zarządu na wniosek zainteresowanego. Zdaniem radnego zapis ten jest sprzeczny z prawem 

wodnym. 

Pan H. Foryś wyjaśnił, że zapis ten dotyczy osób mieszkających poza terenem działalności spółki, 

zainteresowanych członkowstwem np. których posesja sąsiaduje z naszą gminą, dlatego nie stoi  

w sprzeczności z prawem wodnym. 

3) Radny D. Wojda, nawiązując do spotkania z Wojewodą, w którym uczestniczył w ubiegłym 

tygodniu i poruszanych w rozmowie kwestii dofinansowania przez Wojewodę spółek wodnych, 

zapytał, czy Gminna Spółka Wodna Halinów korzysta z takiego dofinansowania. 

Pan H. Foryś poinformował, że co roku spółka występuje z wnioskiem o dotacje i w poprzednich 

latach korzystała z takiego dofinansowania.  

 Przewodniczący M. Pietrusiński podziękował Panu H. Forysiowi za pracę i zaangażowanie. 

Burmistrz A. Ciszkowski również podziękował Panu H. Forysiowi za wieloletnią pracę na rzecz 

spółki i zadeklarował dalszą dobrą współpracę ze strony gminy.  

Zebrani nagrodzili Pana H. Forysia brawami. 

 

8.  Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2010 roku.  

Sprawozdanie w imieniu burmistrza przedstawił podinsp. ds. polityki społecznej Pan Damian Stec. 
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Sprawozdanie to stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał, jak wybierane były media do współpracy i do promowania organizacji 

pozarządowych, w jaki sposób się to odbywało.  

Pan D. Stec poinformował, że nie był przeprowadzony wybór w tym zakresie. Informacje były 

publikowane na stronie internetowej gminy oraz w Informatorze. 

  

9.  Informacja z przebiegu akcji „Zima w gminie” w 2011 roku. 

Informację w imieniu burmistrza przedstawił podinsp. ds. polityki społecznej Pan Damian Stec. 

Informacja ta stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna E. Woźniakowska zapytała o wkład i rolę Pana D. Steca w organizacji akcji „Zima w gminie”. 

Udzielając wyjaśnień Pan D. Stec poinformował, że jest organizatorem i koordynatorem akcji przy 

współpracy z dyrektorami szkół, m. in. podejmuje decyzje, jakie zajęcia z proponowanych przez 

dyrektorów mogą się odbyć ze względu na budżet oraz planuje harmonogram wyjazdów. 

W związku z wyczerpaniem pytań Przewodniczący Rady podziękował Panu D. Stecowi za 

przedstawienie informacji. 

 

10. Informacja z pracy Burmistrza.    

Burmistrz Adam Ciszkowski poinformował, że w okresie od ostatniej sesji: 

- odbyły się wybory sołtysów oraz rad sołeckich w kolejnych miejscowościach, następnie 

przedstawił szczegółowe wyniki wyborów oraz poinformował o planach dotyczących terminu 

wyborów w miejscowościach: Grabina, Królewskie Brzeziny oraz Hipolitów; 

- 03.04.11 r. odbędą się wybory do Mazowieckiej Izby Rolniczej, głosowanie będzie miało miejsce  

w siedzibie GCI w godzinach 8-18, osobami uprawnionymi do głosowania są wszyscy płatnicy 

podatku rolnego, następnie wymienił kandydatów do Mazowieckiej Izby Rolniczej oraz osoby, które 

będą czuwać nad prawidłowym przebiegiem głosowania; 

- 29.03.11 r. w Mrozach odbył się II powiatowy konwent wójtów i burmistrzów z terenu powiatu 

mińskiego, na którym byli obecni wszyscy wójtowie oraz burmistrzowie naszego powiatu, a także 

Starosta Miński Pan Antoni Tarczyński i Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Andrzej 

Solonek. Tematem spotkania było: 

 omówienie działalności gminnych spółek wodnych z terenu powiatu, 

 dyskusja nad wypracowaniem stanowiska w sprawie zagospodarowania odpadów stałych  

           dla gmin powiatu mińskiego, 

 przedstawienie propozycji utworzenia przez gminy grupy zakładowej energii elektrycznej, 

 ocena letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych, 

 propozycja utworzenia powiatowego schroniska dla bezdomnych zwierząt, obsługującego   

wszystkie gminy z terenu powiatu mińskiego. 

Kolejne spotkanie odbędzie się w czerwcu w Cegłowie, maja być na nim omówione kwestie 

związane z komunikacją i transportem powiatu mińskiego z Warszawą, m. in. wspólny bilet i SKM 

oraz odwodnieniem drogi krajowej nr 2. Burmistrz A. Ciszkowski będzie chciał poruszyć również 

problem drogi wojewódzkiej nr 637. 

- nastąpiły zmiany personalne w spółce „EKO – INWESTYCJA”; zmienił się prezes, doszedł nowy 

członek zarządu, zmieniła się rada nadzorcza, z rekomendacji Burmistrza Halinowa dodatkowo 

nowym reprezentantem Gminy Halinów w zarządzie spółki jest Pani Małgorzata Komuda – 

Ołowska, która będzie odpowiadała za sprawy dotyczące naszej części inwestycji, jednocześnie 

zadeklarował, że na jedną z następnych sesji wspólnie z Przewodniczącym Rady postara się zaprosić 

nowych przedstawicieli spółki; 

- są prowadzone rozmowy w kwestii zagospodarowania budynku NZOZ w Halinowie, 

zaproponował jednocześnie, aby nowopowstała Komisja do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego wypracowała wspólnie z Urzędem stanowisko w tej 

sprawie, poinformował też, że będziemy starali się o pozyskanie środków na termomodernizację 

budynku; 
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- od 31.03.11 r., w odpowiedzi na postulaty mieszkańców, jest możliwość kierowania pytań  

do Burmistrza poprzez stronę internetową Urzędu; 

-  na spotkaniu w Okuniewie z zarządami OSP Okuniewa, Długiej Kościelnej i Cisia była omawiana 

kwestia ekwiwalentu dla strażaków, podczas spotkania Burmistrz ze swojej strony obiecał,  

że do końca marca będzie deklaracja w tym temacie, jednocześnie przekazał sprawę do Komisji   

do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i poinformował,  

że chciałby aby na najbliższej sesji była głosowana uchwała w tej sprawie; 

- odbyły się dwa nabory na wolne stanowiska urzędnicze:  

 konkurs na Kierownika GCI rozstrzygnięto, nowym kierownikiem GCI został  

            Pan Michał Góras,  

 postępowanie na stanowisko do spraw dróg nie zostało zakończone, wpłynęło 5 ofert,   

       są ustalane terminy rozmów kwalifikacyjnych;   

- 16.04.11 r. w hali sportowej przy ZS w Halinowie odbędą Mistrzostwa Województwa 

Mazowieckiego w karate tradycyjnym. 

 W uzupełnieniu Sekretarz Robert Grubek poinformował, że: 

- 25.03. i 28.03. b.r. odbyły się bezpłatne badania mammograficzne skierowane do mieszkanek 

Gminy Halinów w wieku 50-69 lat, wzięło w nich udział 197 pań; 

- w związku z Narodowym Spisem Powszechnym w terminie 01.03. 11 r. - 17.03.11 r. odbywał się 

tzw. przedspis, od 01. 04.11 r. rusza spis internetowy, będą również przeprowadzane ankiety 

telefoniczne zawierające 18 pytań, od 07.04.11 r. ruszają w teren rachmistrzowie spisowi, na 

jednego rachmistrza przypada ok. 2000 osób, pełna ankieta będzie zawierała 108 pytań, 

jednocześnie zwrócił się z prośbą o udzielanie rachmistrzom potrzebnych informacji. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą kwestii technicznych, w tym 

postępowań przetargowych oraz innych działań, które miały miejsce w ostatnim okresie.  

Poinformował m. in., że: 

- rozstrzygnięto przetarg na budowę chodnika w ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej, 

- podpisano umowę na bieżące sprzątanie ulic na terenie Gminy Halinów,  

- podpisano umowę na dostawę znaków drogowych, 

- podpisano umowę na poziome malowanie dróg po zimie,  

- ogłoszono przetarg na przygotowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę 

oświetlenia ulicznego zgodnie z wnioskami z funduszu sołeckiego, 

- po raz czwarty ogłoszono przetarg na wyłapywanie bezdomnych zwierząt, 

- w dniu jutrzejszym w Urzędzie Marszałkowskim odbędzie się podpisanie umowy na realizację 

projektu „Szansa dla Przedszkolaka”, 

- odbył się przetarg na modernizację i rozbudowę oczyszczalni ścieków w Sulejówku w ramach 

inwestycji realizowanej przez spółkę „EKO - INWESTYCJA”, 

- Miasto Sulejówek ogłosiło przetarg na realizowaną wspólnie z gminą Halinów inwestycję: budowę 

ul. M. Konopnickiej, 

- odbyły się odbiory boisk sportowych w Cisiu i w Długiej Szlacheckiej, zrealizowanych ze środków 

PROW, jednocześnie zaprosił wszystkich chętnych do korzystania z nowych obiektów, 

- w maju b.r. odbędzie się zbiórka śmieci wielkogabarytowych bezpośrednio sprzed posesji.  

Z zapytaniami dotyczącymi omawianego punktu zwrócili się: 

1) Radny B. Janczarek, czy zostały odebrane tylko boiska, czy całe przedsięwzięcie w Długiej 

Szlacheckiej, realizowane w ramach środków PROW. 

 Wiceburmistrz A. Sekmistrz poinformował, że odbiory dotyczyły całego zadania. 

2) Przewodniczący Rady M. Pietrusiński, czy została wykonana inwentaryzacja starego placu zabaw 

w Długiej Szlacheckiej. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że sprzęt, który nadaje się do wykorzystania, będzie przekazany 

Dyrektorowi Domu Kultury w Halinowie, pozostałe zabawki zostaną zutylizowane.  

3) Przewodniczący Rady M. Pietrusiński, odnośnie budowy chodnika w ul. Warszawskiej w Długiej 

Szlacheckiej, kiedy wykonawca zobowiązał się do wykonania umowy. 
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Pan A. Sekmistrz wyjaśnił, że wejście wykonawcy na budowę nastąpi w terminie ok. 2 tygodni. 

4) Mieszkaniec Okuniewa, w odniesieniu do informacji dotyczącej spółki „EKO – INWESTYCJA”, 

poprosił o zorganizowanie w Okuniewie spotkania mieszkańców z przedstawicielami spółki oraz 

rozważenie pomysłu, aby na pozostałą część inwestycji kanalizacyjnej w Okuniewie składać wnioski 

o pozyskanie środków z zewnątrz. 

Burmistrz A. Ciszkowski, odnosząc się do kwestii rozbudowy kanalizacji w Okuniewie, wyjaśnił,  

że widzi taką potrzebę, jednocześnie wskazał na problemy z niewystarczającą przepustowością 

oczyszczalni ścieków w Sulejówku oraz zależność w tym zakresie od sąsiedniej gminy. 

W kwestii spotkania w Okuniewie, w uzupełnieniu informacji z pracy burmistrza  wyjaśnił,  

że spotkanie nie odbyło się w marcu nie tylko ze względu na zmianę władz spółki, ale również  

dlatego, ponieważ nadal negocjujemy z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska konkretne 

rozwiązania, które będą następnie przedstawione mieszkańcom. W dalszej części burmistrz 

poinformował, że celem negocjacji jest ograniczenie dodatkowych kosztów inwestycji, wskazując 

jednocześnie, że gmina będzie musiała ponieść koszty odnowy dróg, w związku z brakiem 

odpowiednich zapisów w umowie.  

5) Radny Adam Ludwiniak, w nawiązaniu do informacji dotyczącej wyborów do Mazowieckiej Izby 

Rolniczej - na jakiej zasadzie typuje się kandydatów.  

Burmistrz A. Ciszkowski wyjaśnił, że każdy z kandydatów musiał zebrać co najmniej 50 podpisów 

osób uprawnionych do głosowania, którymi są płatnicy podatku rolnego. 

6) Sołtys Michałowa J. Stankiewicz, w nawiązaniu do odebranych boisk sportowych, co dalej  

z boiskiem w Michałowie. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz poinformował, że wczoraj odbyło się spotkanie z wykonawcą: firmą 

Korbud i wyraził nadzieję, że w ciągu najbliższych kilku tygodni boisko zostanie wykonane. 

7) Radny M. Sukiennik zapytał o przyczynę zmian we władzach spółki „EKO – INWESTYCJA” 

oraz czy prawdą jest, że wysokość diety za posiedzenie rady nadzorczej wynosi 500 zł. 

Burmistrz A. Ciszkowski  wyjaśnił, że decyzję o zmianach we władzach spółki przed upływem 

kadencji podjęło Zgromadzenie Wspólników, powodem był fakt, że nie wszystko działało tak jak 

powinno działać. Bardziej wyczerpujące informacje będą przedstawione na posiedzeniu komisji 

merytorycznej, na którą zostaną zaproszeni nowi przedstawiciele spółki. 

Także decyzję dotyczącą wysokości diety za udział w posiedzeniu rady nadzorczej na poziomie  

500 zł podjęło Zgromadzenie Wspólników. Dieta, ustalona na początku działalności spółki  

w wysokości 300 zł, była w późniejszym czasie zmieniana. Posiedzenia rady nadzorczej spółki będą 

odbywały się nie częściej niż raz na kwartał. 

Odnosząc się do informacji radnego M. Sukiennika, że wynagrodzenie przedstawiciela Gminy 

Halinów w radzie nadzorczej za 2009 r. wynosiło 189 zł Burmistrz A. Ciszkowski podkreślił,  

że nie ma żadnych zarzutów wobec wynagrodzeń poprzedniej rady nadzorczej, zastrzeżenia dotyczą 

faktu, że poprzednia rada była mało aktywna. Mówca zwrócił również uwagę na zasadniczą kwestię, 

że spółką  rządzi zarząd, którego zadaniem jest wyprowadzenie jej na prostą, a rolą rady nadzorczej 

jest nadzór finansowy nad działalnością spółki. Poprzednie decyzje również nie były podejmowane 

przez radę nadzorczą. 

Na pytanie Radnego M. Sukiennika, kto reprezentuje Gminę Halinów w radzie nadzorczej spółki 

„EKO – INWESTYCJA”, Burmistrz poinformował, że 3 członków rady nadzorczej zostało 

wybranych wspólnie z władzami Miasta Sulejówek, są to osoby mające uprawnienia do zasiadania  

w radach nadzorczych oraz duże doświadczenie w tego typu działalności, zadeklarował również,  

że osoby te zostaną zaproszone, aby się przedstawiły i odpowiedziały na ewentualne pytania.  

8) Radna H. Kuć, kiedy zostanie wykonany plac zabaw w parku w Okuniewie w ramach funduszu 

sołeckiego, a także remont dawnej kotłowni w ZSP w Okuniewie oraz boisko sportowe przy szkole. 

Odpowiedzi udzielił Wiceburmistrz A. Sekmistrz, który poinformował, że: 

- zostały zamówione zabawki na plac zabaw, czas oczekiwania na dostawę to ok. 1,5 miesiąca, 

planowane zakończenie prac – najwcześniej czerwiec b.r. 

- zleciliśmy opracowanie przedmiaru, kosztorysu inwestorskiego remontu dawnej kotłowni,  
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na tej podstawie będziemy mogli zobaczyć, jakie to są koszty, które następnie zostaną przedstawione 

radzie,  

- zleciliśmy opracowanie małego projektu boiska w standardzie mini Orlika, na tej podstawie 

poznamy koszty przedsięwzięcia i przedstawimy je radzie, szacowany na dzień dzisiejszy koszt 

zadania to ok. 500 000 zł. 

9) Radny M. Sukiennik zaproponował, aby na jedną z kolejnych sesji zaprosić zarówno nowe, jak  

i stare władze spółki „EKO – INWESTYCJA”, aby poprzednie władze mogły złożyć sprawozdanie 

ze swojej działalności oraz wyjaśnienia dotyczące takiego, a nie innego funkcjonowania. 

Burmistrz A. Ciszkowski wyjaśnił, że oczywiście możemy zaprosić poprzednie władze spółki,  

ale nie mamy żadnej mocy sprawczej, aby zobowiązać je do przybycia. Poinformował jednocześnie, 

że propozycja zmian we władzach spółki wyszła ze strony Miasta Sulejówek, Gmina Halinów 

przychyliła się do tej propozycji. 

10) Radny A. Milczarek, w nawiązaniu do inwestycji realizowanej przez spółkę „EKO – 

INWESTYCJA” w Okuniewie, zwrócił się do Burmistrza o rozważenie możliwości podjęcia 

działań, mających na celu ściganie procesowe osób personalnie odpowiedzialnych za zaniechania 

oraz błędne decyzje, pociągające za sobą konsekwencje finansowe nie tylko dla mieszkańców 

Okuniewa, ale również całej gminy. 

W swojej wypowiedzi radny przypomniał sytuację sprzed 3 lat: złożenie mandatów przez grupę 

radnych Rady Miejskiej w Halinowie związanych z radnym Z. Niewiatowskim, które były wyrazem 

protestu wobec działań władz gminy w związku ze spółką „EKO – INWESTYCJA” oraz  

w konsekwencji referendum w sprawie odwołania Burmistrza Halinowa.  

Wskazał również, że w świetle dzisiejszej wiedzy osoby te miały rację, mimo to nikt ich nie 

przeprosił. 

Do wypowiedzi radnego odniósł się Burmistrz A. Ciszkowski, który zaproponował, aby na dzień 

dzisiejszy nie wyciągać daleko idących wniosków i nie formułować tez w tym temacie, ponieważ 

sprawa będzie poddawana wnikliwej analizie m. in. pod kątem kosztów jakie gmina będzie musiała 

ponieść, uzasadnienia, dlaczego projekt wyglądał tak, a nie inaczej oraz wszystkich decyzji 

podejmowanych przez poprzednie władze w tym zakresie, a dopiero na podstawie wyników analizy 

będą formułowane wnioski do dalszego działania. Wyraził swoje zrozumienie dla emocji panujących 

w Okuniewie, które uzasadniają takie wypowiedzi, jednocześnie wskazał, że jako przedstawiciele 

samorządu powinniśmy ważyć każde wypowiadane słowo.  

Zadeklarował ze swojej strony, że wszelkie działania Gminy Halinów będą miały na celu realizację 

inwestycji spółki „EKO – INWESTYCJA” w Okuniewie przy możliwie największym ograniczeniu 

dodatkowych kosztów, zarówno ze strony mieszkańców Okuniewa, jak i gminy. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński, nawiązując do wypowiedzi Radnego A. Milczarka, wskazał, 

że podziela zdanie radnego w kwestii konieczności zbadania, gdzie i na jakim etapie ktoś odstąpił  

od decyzji korzystnych dla gminy. Zdaniem Przewodniczącego powinno to przebiegać dwutorowo, 

zarówno ze strony Burmistrza jak i Komisji Rewizyjnej, która będzie się tym zajmowała  

na najbliższym posiedzeniu. 

Radny Adam Ludwiniak zabrał głos w kwestii formalnej i poinformował, że zgodnie z kodeksem 

handlowym zarząd spółki oceniany jest na podstawie bilansu oraz rachunku zysków, dlatego 

zdaniem radnego w odniesieniu nowego zarządu nie mamy jeszcze o czym mówić. 

11) Radna K. Goździewska, czy w związku ze zbliżającym się Świętem Miasta gmina planuje 

odnowę lub remont pomnika Powstańca przy ul. Powstania Styczniowego w Halinowie. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz poinformował, że postaramy się zrobić porządek wokół obiektu, remont  

wiązałby się z większymi kosztami i w najbliższym czasie nie jest planowany. 

Burmistrz A. Ciszkowski odniósł się do zasygnalizowanej przez radną kwestii, że orzełek na 

rogatywce powstańca nie ma korony i przedstawił argumenty niektórych historyków, uzasadniające 

pozostawienie pomnika w wersji niezmienionej. 

12) Radny M. Sukiennik, wracając do spółki „EKO – INWESTYCJA”, poprosił, aby radni, którzy 

formułują zarzuty w stosunku do poprzednich władz przyjrzeli się temu, co zostało zrobione.  
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Zdaniem radnego grupa radnych, która złożyła swoje mandaty w 2008 roku, nie miała racji. 

W ramach wspólnej inwestycji dwóch gmin spółka pozyskała znaczne środki, natomiast na dzień 

dzisiejszy istotne jest skuteczne wydatkowanie tych pieniędzy i rozliczenie inwestycji.  

Do wypowiedzi radnego odniósł się Przewodniczący Rady M. Pietrusiński, który wyjaśnił,  

że żadne oskarżenia ze strony radnych nie padły i chodzi o dokładne przeanalizowanie kwestii 

związanych z inwestycją w Okuniewie. 

W uzupełnieniu Burmistrz A. Ciszkowski przypomniał, że w projekcie kanalizacji w Okuniewie  

nie znalazły się przykanaliki oraz zadanie dotyczące odnowy dróg, co stanowi główną kwestię  

do wyjaśnienia. Odnosząc się do zarzutów formułowanych przez wspomnianą grupę radnych 

wskazał, że być może niektóre z nich nie były bezpodstawne. 

Burmistrz zaproponował, aby na dzień dzisiejszy zakończyć temat spółki „EKO – INWETYCJA”. 

W odpowiedzi na pytanie Sołtysa Długiej Szlacheckiej K. Mielcarka, czy w związku z brakiem 

przykanalików w projekcie dotyczącym Okuniewa osiągnięty zostanie efekt ekologiczny, Burmistrz  

A. Ciszkowski poinformował, że na ten moment osiągnięcie efektu ekologicznego jest zagrożone. 

W podsumowaniu dyskusji Przewodniczący Rady zaprosił wszystkich zainteresowanych na 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

11. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.   
 Zostały złożone następujące zapytania i wnioski: 

1) Radna Anna Ludwiniak, w nawiązaniu do wypowiedzi Radnego M. Sukiennika dotyczącej 

informacji podanej przez Panią R. Wilamowską zanotowanej w protokole z VI sesji, zgłosiła 

wniosek, aby nie wypowiadać się negatywnie i nie podważać kompetencji osób nieobecnych. 

Radna zwróciła uwagę na fakt, że dotychczasowe działania Pani R. Wilamowskiej wskazują na jej 

profesjonalizm, jednocześnie potwierdziła informację podaną przez Panią R. Wilamowską. 

Odnosząc się do wypowiedzi radnej Pan M. Sukiennik wyjaśnił, że nie podważa niczyich 

kompetencji, chodzi mu jedynie o to, że została podana nieprawdziwa informacja. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz przypomniał, że protokół z sesji jest tylko streszczeniem, zawierającym 

wyrywkowe sformułowania protokolanta i aby stwierdzić, czy rzeczywiście taka wypowiedź miała 

miejsce należałoby odtworzyć nagranie z sesji.   

2) Radna Anna Ludwiniak skierowała zapytanie do Radnego M. Sukiennika jako Przewodniczącego 

Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa w poprzedniej kadencji o działania jakie komisja podejmowała w ciągu ostatnich 

trzech lat, aby gmina mogła przygotować się do przyjęcia pięciolatków do szkół. 

Radny m. Sukiennik odpowiedział, że temat ten był omawiany przez komisję wielokrotnie, 

jednocześnie poprosił radną o sformułowanie pytania na piśmie, aby mógł przygotować 

wyczerpującą odpowiedź. Radny przypomniał również, że to burmistrz jest władzą wykonawczą  

i prowadzi politykę oświatową, komisja jako organ opiniodawczy jedynie wnioskuje do burmistrza  

o podjęcie konkretnych działań.  

3) Mieszkanka Hipolitowa Pani Irmina Petryka zwróciła się z podziękowaniami do Naczelnika 

WGKI Pana Mariana Kwiatkowskiego za kanalizację w Hipolitowie oraz ul. Jaworową. 

Podziękowała również pracownikom Zakładu Komunalnego w Halinowie za nadzór nad 

funkcjonowaniem kanalizacji oraz Spółce Wodnej za wykonanie melioracji w tym rejonie. 

Jednocześnie wyraziła niezadowolenie z odpowiedzi burmistrza na swoje pismo w sprawie 

niszczenia nowowybudowanej drogi przez samochody ciężarowe, w której została poinformowana, 

że jest to droga publiczna i samochody mają prawo z niej korzystać. 

Burmistrz A. Ciszkowski zaprosił Panią I. Petrykę do swojego gabinetu w przerwie sesji, aby 

wyjaśnić tą sprawę wspólnie z Naczelnikiem M. Kwiatkowskim.  

4) Przewodniczący Rady zapytał, na jakim etapie jest sprawa procesu gwarancyjnego kanalizacji  

w Hipolitowie i ile będzie kosztowało gminę naprawa usterek.  

Z-ca Burmistrza poinformował o korespondencji prowadzonej z wykonawcą oraz zamiarze zlecenia 

wykonania ekspertyzy w tym zakresie. Wyjaśnił również, że usterki są poważne i żeby wskazać, 



 12 

na jakim etapie zostały popełnione błędy, należy poczekać na ekspertyzę.  

Do tematu odniosła się również Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie Pani Małgorzata 

Komuda – Ołowska, która poinformowała, jak wiele pracy wkładają pracownicy zakładu,  

aby ta kanalizacja działała sprawnie, co przy kanalizacji podciśnieniowej nie jest sytuacją normalną   

oraz wskazała na złożoność problemu.  

Na pytanie Radnego Adama Ludwiniak, czy znamy tego, kto jest odpowiedzialny za zaistniałą 

sytuację, Wiceburmistrz odpowiedział, że wyjaśni to ekspertyza. 

5) Sołtys Okuniewa Pan Krzysztof Mościcki przedstawił przygotowane na piśmie problemy, które 

zostały zgłoszone przez mieszkańców Okuniewa na zebraniu rady sołeckiej w dniu 26.03.11 r., 

następnie poinformował, że pismo zostanie złożone na ręce Przewodniczącego Rady.  

6) Radny A. Milczarek odniósł się do informacji zamieszczonej przez dotychczasowego sołtysa 

Hipolitowa na forum internetowym, dotyczącej przyczyn opóźnień w ustaleniu przez Burmistrza 

terminu wyborów sołtysa i rady sołeckiej w tej miejscowości i poprosił Burmistrza o wyjaśnienie tej 

kwestii. 

Burmistrz A. Ciszkowski powtórzył informację podaną wcześniej, że faktycznym powodem 

opóźnienia terminu wyborów w Hipolitowie była prośba byłego sołtysa, w związku z jego pobytem 

w szpitalu.  

Jednocześnie Przewodniczący Rady i Burmistrz wskazali, aby nie zajmować się funkcjonowaniem 

forów internetowych i informacjami tam zamieszczanymi. 

7) Radny A. Milczarek w imieniu mieszkańców Serbinowa w Okuniewie podziękował Naczelnikowi 

WGKI  M. Kwiatkowskiemu za doprowadzenie ulic do przejezdności w okresie podtopień.  

8) Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz zapytała, na jakim etapie jest sprawa ustanowienia dojazdu  

do trzech posesji w Deśnie. 

Burmistrz A. Ciszkowski poinformował, że sprawa jest w toku. 

W uzupełnieniu Wiceburmistrz A. Sekmistrz wyjaśnił, że jako gmina nie mamy wpływu na  

przebieg tej drogi, ponieważ są to tereny prywatne, są prowadzone rozmowy z ich właścicielami  

i to jedyne, co możemy w tej sprawie zrobić. 

9) Mieszkaniec Okuniewa, odnosząc się do wystąpienia sołtysa Okuniewa K. Mościckiego, wskazał 

na klarowne i wyczerpujące ujęcie problemów mieszkańców Okuniewa i wyraził nadzieję,  

że sprawy będą posuwać się dalej. 

Poruszył również kwestię związaną z nadawaniem nazw ulicom na nowym osiedlu w Okuniewie i 

problemów z tym związanych i poprosił o przekazanie pełnego wykazu ulic w gminie osobie 

zajmującej się tym tematem. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że taka lista została przekazana, zadeklarowaliśmy 

również swoją pomoc i czekamy na dalsze działania. 

10) Sołtys Michałowa J. Stankiewicz poruszył kwestię dotyczącą wzrostu kosztów i wymagań 

związanych z odbiorem odpadów stałych, sugerujący zmowę cenową firm prowadzących taką 

działalność.  

 W nawiązaniu do tematu śmieci sołtys Długiej Kościelnej T. Roguszewski zwrócił się z prośbą  

o zorganizowanie kontenera na papę pozostałą po rozbiórce budynku OSP w Długiej Kościelnej  

oraz przyspieszenie odbioru i utylizacji eternitu. 

11) Radny L. Gelo poruszył kwestię dotyczącą skupu złomu w Długiej Kościelnej i skarg 

zgłaszanych przez mieszkańców, mimo badań wskazujących na to, że wszystko jest w porządku. 

W dalszej części zwrócił się do radnych o skierowanie do Komisji Rewizyjnej wniosku o kontrolę 

działań ze strony Urzędu w zakresie decyzji dotyczących tej działalności.  

Burmistrz A. Ciszkowski poinformował, że pozwolenie na prowadzenie tej działalności wydał 

starosta, gmina uczestniczyła w procesie decyzyjnym w tej sprawie w bardzo wąskim zakresie, 

zadeklarował jednocześnie współpracę w wyjaśnieniu spornych kwestii. 

W wyniku dyskusji ustalono, że jeżeli w ciągu dwóch miesięcy nie nastąpi przełom w sprawie, 

Komisja Rewizyjna zajmie się wnioskowaną kontrolą.  

 Naczelnik WGKI M. Kwiatkowski zwrócił się do sołtysów z apelem, aby do pok.21 w Urzędzie 
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Miejskim w Halinowie do Pana M. Białowąsa zgłaszali zapotrzebowanie na tablice informacyjne. 

12) Radny M. Sukiennik poruszył następujące kwestie: 

- kiedy będzie przedstawiony na sesji punkt: „Komunikacja na terenie gminy Halinów - 

sprawozdanie z działalności burmistrza w tej sprawie.”, zdjęty z porządku obrad poprzedniej 

sesji;  

- terminu przedstawienia przez burmistrza informacji dotyczącej Ośrodka Zdrowia w Halinowie  

w nawiązaniu do informacji podanej przez Burmistrza na jednej z poprzednich sesji, że do końca 

marca b.r. taka informacja będzie przedstawiona; 

- czy gmina będzie występować do powiatu o refundację kosztów związanych ze sprzątaniem dróg 

powiatowych; 

- tryb wyboru koordynatora projektu „Szansa dla Przedszkolaka”; 

- możliwość zamieszczania interpelacji radnych na stronie internetowej Urzędu; 

- dlaczego nie działa strona GCI; 

- czy i kiedy będzie możliwość ustalenia dyżuru radnego oraz zamieszczenia tej informacji na 

stronie internetowej Urzędu, ponieważ mimo prośby zgłoszonej w Biurze Rady od 3 tygodni radny 

nie otrzymał wiążącej odpowiedzi w tej sprawie;  

- brak niektórych zarządzeń burmistrza na stronie BIP Halinów. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz A. Ciszkowski oraz Z- ca Burmistrza A. Sekmistrz. 

Do kwestii ustalania dyżurów radnych odniósł się również Przewodniczący Rady M. Pietrusiński. 

13) Sołtys Długiej Szlacheckiej K. Mielcarek zabrał głos w następujących kwestiach: 

- pilnego wykonania ul. Popiełuszki w Długiej Szlacheckiej, prowadzącej do nowowybudowanego 

boiska i placu zabaw; 

- możliwości zainstalowania monitoringu przy tych obiektach; 

- czy Urząd planuje zmusić właścicieli lasów do ich posprzątania. 

W odpowiedzi na sprawy zgłoszone przez sołtysa Z-ca Burmistrza poinformował, że: 

- w ul. Popiełuszki będzie dokończony destrukt,  

- monitoring nowych obiektów zostanie zainstalowany niezwłocznie, 

- trwa objazd okolicznych lasów, w przypadku stwierdzenia nieprawidłowości pójdą wezwania  

do ich właścicieli.  

14) Radny Adam Ludwiniak, pytanie do Burmistrza dotyczące bezpańskich psów: ile psów zostało 

odłowionych, za jaką kwotę i do jakiego schroniska zostały skierowane. 

Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz, odnosząc się do pytania radnego poinformowała, że w ubiegłym 

roku na bezpańskie psy wydatkowano kwotę 128 830 zł, na nagrody dla dzieci na koniec roku 

szkolnego przeznaczono kwotę 6 800 zł. 

Wyjaśnień udzielił Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz, który przypomniał, że kwestia odławiania 

bezpańskich zwierząt nie jest do końca rozwiązana, szczegółowe informacje na ten temat były 

przekazane na posiedzeniu komisji w tej sprawie. 

Poinformował, że większość odłowionych w tym roku psów została zgłoszona przez policję  

w Halinowie na polecenie lekarza weterynarii i odwieziona do schroniska w Długiej Kościelnej, 

jednocześnie zapewnił, że wyczerpującą odpowiedź w tej sprawie radny otrzyma na następnej sesji. 

Radny M. Sukiennik, odnosząc się to kwestii poruszonej przez Radnego A. Ludwiniaka, zwrócił się 

z prośbą o udzielenie informacji na tej sesji w związku z tym, że taka informacja była już 

przygotowana na komisję. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz poinformował, że do dnia dzisiejszego było odłowionych ok.14 psów,  

z czego 11 albo 12 bezpośrednio na zgłoszenie policji na wniosek powiatowego lekarza weterynarii, 

za kwotę ok. 25 000 zł. 

Radny M. Sukiennik nawiązał do kwestii funkcjonowania schroniska w Długiej Kościelnej.  

A. Sekmistrz wyjaśnił, że sprawa jest nierozwiązana, gmina wystąpiła do właściciela o zaniechanie 

prowadzenia działalności, procedura administracyjna jest w toku, na dzień dzisiejszy Pan D. Szostak 

ma pozwolenie na prowadzenie schroniska wydane przez Burmistrza Halinowa w styczniu 2010 

roku. 
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Przewodniczący Rady M. Pietrusiński, nawiązując do pisma mieszkańców dotyczącego schroniska, 

które z niewiadomych względów nie zostało przedstawione radzie wskazał, że decyzja dotycząca 

pozwolenia na umiejscowienie schroniska w Długiej Kościelnej była bezprawna, schronisko nie ma 

prawa tam funkcjonować i przyjmować bezpańskich zwierząt. 

W trakcie dyskusji padały głosy: 

- Radnego M. Sukiennika, dlaczego teraz gmina łamie prawo i oddaje psy do schroniska, które nie 

powinno funkcjonować, 

- Radnego B. Janczarka, do radnych opozycji, aby zaprzestali cynicznych uwag, złośliwości  

i podchwytliwych pytań, 

- Sołtysa Michałowa J. Stankiewicza, aby zaprzestać odbijania piłeczki i zająć się problemami 

gminy. 

W podsumowaniu dyskusji Radny M. Sukiennik zgłosił wniosek, aby Komisja Rewizyjna zajęła się: 

„Kontrolą odławiania bezpańskich psów w roku 2010 i 2011”.  

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński sformułował wniosek dalej idący, aby Komisja Rewizyjna 

przeprowadziła kontrolę obejmującą następujące zagadnienia: „ Na jakiej zasadzie i kto dopuścił się 

złamania prawa dotyczącego stref oddziaływania tego obiektu, w jaki sposób powstał ten obiekt  

i kto podjął decyzję w tej sprawie.” oraz „Kontrola odławiania bezpańskich psów w roku 2010  

i 2011.” 

Wniosek Przewodniczącego Rady został poddany pod głosowanie. 

W wyniku głosowania: 

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 ( nieobecni na sali radni: T. Dubiński i J. Papis) 

wniosek został przyjęty. 

15) Sołtys Kazimierowa S. Kostka podziękował Burmistrzowi i Naczelnikowi WGKI za bieżące 

utrzymanie dróg w miejscowości oraz zapytał, czy i kiedy będzie remontowany most na drodze 

powiatowej Halinów – Kazimierów – Mrowiska.  

Sekretarz R. Grubek poinformował, że są uzgodnienia z powiatem, że most będzie remontowany. 

W uzupełnieniu Naczelnik WGKI M. Kwiatkowski poinformował, że Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych A. Solonek jest na etapie szukania wykonawcy zadania polegającego na wymianie 

całego poszycia mostu, łącznie z deskami i belkami.  

16) Sołtys Długiej Szlacheckiej K. Mielcarek, do Radnego M. Sukiennika, ile pisemnych interpelacji 

zostało przez niego złożonych w poprzedniej kadencji i dlaczego, mimo istnienia strony internetowej 

Urzędu, nie wnosił prośby o umieszczenie ich na stronie.  

Radny M. Sukiennik poinformował, że w poprzedniej kadencji na bieżąco miał dostęp do ustnych 

informacji, zarówno ze strony burmistrza jak i innych pracowników Urzędu. W związku z tym,  

że w chwili obecnej czasami występuje problem z otrzymaniem ustnej informacji, jako radny ma 

prawo do składania interpelacji na piśmie i oczekiwania pisemnej odpowiedzi na nie.   

Odnosząc się do kwestii ilości złożonych przez siebie interpelacji zaprosił sołtysa na swój dyżur, 

kiedy będzie już ustalony. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński poinformował, że w związku z problemami lokalowymi 

Urzędu oraz długą listą radnych, oczekujących na ustalenie swojego dyżuru terminy dyżurów 

radnych, po uzgodnieniu z burmistrzem, zostaną ustalone na wspólnym spotkaniu.  

Z - ca Burmistrza A. Sekmistrz, odnosząc się do wypowiedzi Radnego M. Sukiennika dotyczącej 

problemów z uzyskaniem informacji w Urzędzie wskazał, że takich problemów nie ma, wszyscy 

pracownicy Urzędu są otwarci dla każdego mieszkańca, ponieważ na tym polega rola Urzędu.  

17) Sołtys K. Mielcarek, kto będzie prowadził nadzór nad wykonaniem chodnika przy  

ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej. 

Wiceburmistrz poinformował, że nadzór będzie sprawował inż. A. Jastrzębski. 

18) Sołtys Długiej Kościelnej T. Roguszewski, odnosząc się do przegłosowanego wniosku  

o przekazanie Komisji Rewizyjnej sprawy odławiania bezpańskich psów, wskazał, że bardziej 

istotna z punktu widzenia mieszkańców jest  kwestia funkcjonowania skupu złomu w Długiej 

Kościelnej i tym powinna zając się Komisja Rewizyjna.  
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W odpowiedzi Przewodniczący rady przypomniał ustalenia dotyczące tej kwestii. 

Radny L. Gelo, w nawiązaniu do wypowiedzi sołtysa, zwrócił się do burmistrza z prośbą  

o intensyfikację działań w tym zakresie. 

19) Radny Adam Ludwiniak zwrócił się do burmistrza z wnioskiem o wykonanie naprawy nakładki 

asfaltowej na drodze powiatowej w Mrowiskach z uwzględnieniem przepustów na wskazanym przez 

radnego odcinku, przedstawiając krótkie uzasadnienie wniosku. 

Odnosząc się do wniosku Radnego Z- ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że interweniujemy 

w powiecie w sprawie naprawy nakładek na drogach powiatowych. 

Kolejny wniosek radnego dotyczył zainstalowania progów zwalniających w drodze powiatowej  

w rejonie Szkoły Podstawowej w Chobocie. 

Do wniosków radnego odniósł się Burmistrz A. Ciszkowski, zapewniając, że zostaną one 

przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim oraz do Starosty Powiatu 

Mińskiego. 

Poinformował również, że w tym roku na terenie Gminy Halinów będą wykonywane przez powiat 

dwie nakładki asfaltowe: w ul. Okuniewskiej w Halinowie, od ul. 3 Maja w kierunku szkoły, oraz  

w drodze powiatowej Okuniew – Zabraniec, inne będą naprawiane w dalszej kolejności. 

20) Radny A. Milczarek zgłosił wniosek formalny o 10 minut przerwy. 

21) Radny M. Sukiennik, w nawiązaniu do wniosku składanego na piśmie, zwrócił się z prośbą  

o usprawnienie hydrantów w Koniku Nowym, w rejonie ulic Brzezińskiej i Dębowej, przedstawiając 

krótkie uzasadnienie. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz  zapewnił, że hydranty zostaną sprawdzone przez pracowników 

Zakładu Komunalnego w Halinowie. 

 

O godz. 18
10

 Przewodniczący Rady M. Pietrusiński ogłosił 20-minutową przerwę.  

Po przerwie o godz. 18
35

 Przewodniczący M. Pietrusiński wznowił obrady. 

 

12. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 

Przewodnicząca Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu Anna Ludwiniak 

poinformowała, że posiedzenie komisji odbyło się  w dniu  25 marca 2011 roku oraz przedstawiła 

tematy omówione  podczas posiedzenia.   

Przewodniczący Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Andrzej Milczarek poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się pierwsze 

posiedzenie komisji, w trakcie którego komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie:  

uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2011 rok oraz przyjęła plan 

pracy komisji na 2011 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Marcin Pawłowski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym komisja spotkała się dwa razy, na posiedzeniach w dniu 21 marca 2011 r.  

oraz 28 marca 2011 r. zapoznano się z planami finansowymi na 2011 rok kolejnych jednostek 

organizacyjnych gminny oraz opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący omówił również wnioski sformułowane przez komisję podczas posiedzeń  

i przekazanych Burmistrzowi Halinowa. 

 Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji Dawid Wojda poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się  w dniu  29 marca  

2011 roku i dotyczyło ustalenia harmonogramu prac nad zmianą miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego na 2011 rok oraz opiniowania projektów uchwał w sprawie 

przystąpienia do zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, zaproponowanych 

przez burmistrza, następnie omówił wnioski do burmistrza, sformułowane przez komisję podczas 

tego posiedzenia. 

 Przewodnicząca Komisji Regulaminowej Małgorzata Kaim poinformowała, że w okresie  

od ostatniej sesji komisja nie zbierała się. 
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 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Bogdan Janczarek 

poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się 17.03.11 r. i dotyczyło następujących tematów:  

„Raport Naczelnika WGKI w sprawie realizacji programu ochrony środowiska i planu 

gospodarki odpadami na terenie gminy Halinów.”, „Problematyka ochrony bezdomnych 

zwierząt na terenie gminy Halinów. Zakres ochrony, obowiązki gminy. Sprawa schroniska 

dla bezdomnych psów na terenie gminy Halinów.”  oraz  „Opiniowanie projektów uchwał 

na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Halinowie.”  

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Leszek Gelo poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 

komisja zebrała się 11.03.11 r., była to kontynuacji posiedzenia komisji z dnia 28.02.11 r., w trakcie 

posiedzenia zostały sformułowane wnioski i zalecenia pokontrolne dotyczące kontroli w dwóch 

placówkach: Szkole Podstawowej w Chobocie oraz  Szkole Podstawowej w Cisiu.  

Wnioski pokontrolne z obydwu kontroli zostaną przedstawione radzie na najbliższej sesji. 

 

13. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.  

Na wstępie Przewodniczący Rady M. Pietrusiński odczytał swoją odpowiedź na protest, złożony 

przez radnych podczas ostatniej sesji.  

W dalszej części poinformował, że do Rady wpłynęły następujące pisma: 

-    odpowiedzi Burmistrza Halinowa na wnioski komisji stałych Rady; 

-    Zarządzenie Burmistrza Halinowa w sprawie: przedstawienia sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Halinów za 2010 rok, przedstawienia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego gminnych instytucji kultury za 2010 rok oraz przedstawienia informacji o stanie 

mienia komunalnego Gminy Halinów za 2010 rok; 

-    Pani K. Wardak, mieszkanki Długiej kościelnej, dotyczące tematów poruszanych przez nią  

      na sesjach; 

-    odpowiedź Burmistrza Halinowa na wniosek Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, zawierająca wyliczenia rocznych 

kosztów utrzymania dziecka w poszczególnych szkołach z terenu gminy na podstawie 

wydatków szkół na 2011 rok i liczby dzieci w poszczególnych szkołach; 

-    do Przewodniczącej Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu, zaproszenie na 

dzień promocji Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie; 

-    odpowiedź Burmistrza na pismo Państwa M. i  J. Robak, dotyczące zmiany przebiegu linii 

energetycznej; 

-    odpowiedzi Burmistrza Halinowa na wnioski w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowych 

planów zagospodarowania  przestrzennego;  

-     właścicielek działek przy ul. Zachodniej w Halinowie, dotyczące kwestii odwodnienia tego 

rejonu;     

-     wniosek Sołtysa Kazimierowa S. Kostki w imieniu grupy mieszkańców w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego tej miejscowości; 

-    Sołtysa Józefina K. Targońskiej skierowane do Gminnej Spółki Wodnej Halinów,  

     do informacji Rady, w sprawie sposobu wyłaniania delegatów na walne zgromadzenie spółki; 

-    odpowiedź Przewodniczącego Spółki Wodnej na pismo Pani K. Targońskiej; 

-    odpowiedzi Burmistrza Halinowa na wnioski Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa dotyczące Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Okuniewie;  

Odnosząc się do odpowiedzi na wniosek w sprawie składowania materiałów przez firmę Korbud 

Przewodniczący M. Pietrusiński poprosił Urząd dodatkowo o wyjaśnienie na piśmie w trybie 

pilnym, na jakiej zasadzie niebezpieczne substancje zostały składowane w pomieszczeniu 

znajdującym się w budynku szkoły.  

-     kolejne wnioski w sprawie zmiany miejscowych planów zagospodarowania  przestrzennego, 

m. in. w miejscowościach Zagórze, Budziska, Kazimierów, Halinów; 
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-    Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie M. Komudy – Ołowskiej dotyczące zmiany   

załącznika Uchwały Nr VII/40/11 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 4 marca 2011 roku 

      w sprawie: zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków; będzie omawiane w kolejnym punkcie w uzasadnieniu projektu 

uchwały w tej sprawie. 

 Radny M. Sukiennik, odnosząc się do odczytanej na wstępie odpowiedzi na protest, zwrócił się 

do Przewodniczącego Rady z pytaniem, czy zapoznał się z nagraniem z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej.  

W odpowiedzi Przewodniczący M. Pietrusiński poinformował, że pismo zostało przygotowane  

na podstawie pisemnych wyjaśnień Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej L. Gelo. 

 

Wracając do punktu: „4. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 21 lutego 2011 r.” Przewodniczący M. Pietrusiński, na podstawie wyjaśnień pracownika 

ds. obsługi rady poinformował, że w protokole z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 21 lutego 2011r. nastąpiła pomyłka. Zarówno z notatek, jak i nagrania z sesji wynika,  

że w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 13 Radnych, „za” głosowało 13 radnych.  

Protokół z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 21 lutego 2011 r., z naniesioną 

jedną poprawką, w wyniku głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 

( nieobecni na sali Radni: T. Dubiński i J. Papis ) został przyjęty. 

  

14. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 

 

1) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi  i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2011 rok - Druk Nr 50; 

Projekt uchwały przedstawił krótko podinsp. ds. polityki społecznej Pan Damian Stec. Następnie 

oddał głos Przewodniczącemu Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego Panu Andrzejowi Milczarkowi, który poinformował, że komisja na 

dzisiejszym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i zarekomendował przyjęcie projektu uchwały, przedstawiając jednocześnie krótkie uzasadnienie. 

 W uzupełnieniu Pan D. Stec omówił poprawki, jakie zostały wniesione do pierwotnego projektu 

uchwały oraz skutki finansowe dla budżetu gminy generowane podjęciem przedmiotowej uchwały.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W trakcie dyskusji głos zabierali: 

1) Radny B. Janczarek, powtórzył pytanie z posiedzenia komisji opiniującej projekt uchwały, 

dotyczące składu ilościowego Komisji Konkursowej. 

2) Sołtys K. Targońska, której zdaniem skanowanie i zamieszczanie na stronie internetowej 

Urzędu wniosków organizacji pozarządowych jest naruszeniem dóbr osobistych. 

Odnosząc się kwestii Komisji Konkursowej Pan D. Stec wskazał na zapisy Programu w tym 

zakresie i wyjaśnił, że nie można określić dokładnej liczby członków Komisji, ponieważ jej skład 

jest powoływany każdorazowo po wpłynięciu wniosku organizacji pozarządowej, dotychczas 

wynosił średnio 5 osób.  

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów 

 z organizacjami pozarządowymi  i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2011 rok w wyniku głosowania:  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński i J. Papis) został przyjęty.. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 
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2) podjęcia zamiaru połączenia instytucji kultury o nazwie:, Dom Kultury w Halinowie  

i Dom Kultury w Okuniewie w jedną instytucję kultury o nazwie: „Gminne Centrum 

Kultury i Sportu w Halinowie” - Druk Nr 60; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Sekretarz Halinowa R. Grubek, zwracając 

uwagę, że jest to uchwała o charakterze intencyjnym. Poinformował również, że była brana pod 

uwagę możliwość włączenia do Centrum Biblioteki Publicznej w Halinowie, ale w wyniku 

dyskusji podczas posiedzenia merytorycznej Komisji Rady od tego zamiaru odstąpiono.  

 Przewodnicząca Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na posiedzeniu w dniu 25.03.11 r. oraz 

przedstawiła krótkie uzasadnienie. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabierali: 

1) Sołtys J. Stankiewicz, w kwestii wyłonienia dyrektora Centrum,  

2) Radny M. Sukiennik, który zwrócił się z pytaniem, czy była robiona analiza finansowa 

uzasadniająca podjęcie przedmiotowej uchwały, 

3) Radny M. Pawłowski, który wyraził swój żal, że w projekcie uchwały nie znalazła się 

Biblioteka Publiczna w Halinowie, jednocześnie wskazał na możliwość rozważenia takiego 

rozwiązania w przyszłości.  

Wyjaśnień udzielali Przewodniczący Rady M. Pietrusiński, Wiceburmistrz A. Sekmistrz. 

W podsumowaniu dyskusji Burmistrz A. Ciszkowski wskazał, że intencją pomysłodawców 

projektu uchwały jest przede wszystkim koordynacja oraz zwiększenie jakości i efektywności 

działań kulturalnych na terenie całej gminy poprzez centralne zarządzanie, a także objęcie 

działalnością ośrodka zadań z zakresu sportu. Skutek finansowy połączenia domów kultury jest 

kwestia drugorzędną. Zaproponował jednocześnie, aby do dyskusji merytorycznej, dotyczącej 

zarówno kwestii organizacyjnych jak i finansowych, powrócić na kolejnych posiedzeniach 

Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Budżetowej. 

Odnosząc się do wypowiedzi Radnego M. Pawłowskiego Burmistrz poinformował,  

że dyrektorzy domów kultury oraz dyrektor biblioteki, obecni na posiedzeniu komisji opiniującej 

projekt uchwały odradzali takie rozwiązanie. Wskazał jednocześnie, że jeżeli będzie taka wola, 

będzie można wrócić do tego tematu w następnym roku.  

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

 Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: podjęcia zamiaru połączenia instytucji kultury o nazwie: Dom 

Kultury w Halinowie i Dom Kultury w Okuniewie w jedną instytucję kultury o nazwie: „Gminne 

Centrum Kultury i Sportu” w Halinowie - Druk Nr 60 w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

3) zmiany uchwały Nr VII/40/11 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 4 marca 2011 r.  

w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków – Druk Nr 61; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła  Dyrektor Zakładu Komunalnego Pani 

Małgorzata Komuda – Ołowska.  

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VII/40/11 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 4 

marca 2011 r. w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
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odprowadzania ścieków – Druk Nr 61 w wyniku głosowania:  

za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

4) zmian w budżecie Gminy Halinów na 2011 rok - Druk Nr 51; 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem szczegółowo omówiła Skarbnik T. Karwowska 

wprowadzając autopoprawkę.  

W uzupełnieniu Burmistrz A. Ciszkowski zwrócił uwagę na trzy ważne zmiany w budżecie  

na 2011 rok: 

- rozbudowę przedszkola przy ZS w Halinowie, 

- budowa nowego boiska do piłki nożnej ze sztuczną nawierzchnią w Okuniewie, 

- naprawa i monitoring kanalizacji w Hipolitowie. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz poinformował również, nie rezygnujemy z budowy kanalizacji  

w Józefinie, zadanie to zostaje przesunięte na przyszły rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej M. Pawłowski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, przedstawiając jednocześnie krótkie uzasadnienie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pytania do projektu uchwały zgłosili: 

1) Radny M. Sukiennik, dotyczące przesunięcia w budżecie dodatkowych 60 000 zł dla Domu 

Kultury w Okuniewie, na co zostaną przeznaczone oraz jakie jest aktualne zadłużenie gminy. 

Skarbnik T. Karwowska poinformowała, że: 

- dodatkowe środki dla Domu Kultury w Okuniewie będą przeznaczone na organizację święta  

miasta, 

-  aktualne zadłużenie gminy na koniec 2011 roku wyniesie  8 919 737 zł, co stanowi prawie 22% 

planowanych dochodów, na koniec ubiegłego roku zadłużenie wyniosło 23,8% wykonanych 

dochodów. 

2) Radny B. Janczarek, dlaczego w Okuniewie budowane będzie boisko wyłącznie do piłki nożnej, 

a nie boisko wielofunkcyjne. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz A. Ciszkowski. Wskazał, że do innych gier zespołowych może być 

wykorzystywana sala sportowa w Okuniewie, zwracając jednocześnie uwagę, że boisko do piłki 

nożnej powinno mieć inną nawierzchnię niż boisko wielofunkcyjne.  

3) Sołtys Okuniewa K. Mościcki, czy można określić na dzień dzisiejszy koszt kanalizacji  

w systemie podciśnieniowym i grawitacyjnym. 

Wyjaśnień udzieliła Dyrektor Zakładu Komunalnego M. Komuda – Ołowska. Poinformowała,  

że koszt kanalizacji w obu systemach jest związany z uwarunkowaniami terenu i nie można 

jednoznacznie stwierdzić, że jedna z nich jest tańsza lub droższa.  

4) Sołtys Kazimierowa S. Kostka, czy będzie realizowana rozbudowa oczyszczalni ścieków  

w Długiej Kościelnej. 

Wiceburmistrz A. Sekmistrz przypomniał, że w tym roku będzie budowane ponad 3 km kanalizacji 

na terenach przemysłowych w Długiej Kościelnej, w związku z realizacją zadania 

współfinansowanego ze środków unijnych, dlatego biorąc pod uwagę ograniczone możliwości 

oczyszczalni zobaczymy, jakie ewentualne działania trzeba będzie podjąć. 

W dyskusji wzięli udział: 

1) Radny M. Sukiennik, który wyraził swoje zadowolenie z faktu, że będzie realizowana rozbudowa 

przedszkola przy ZS w Halinowie, jednocześnie wskazał na konieczność podjęcia jeszcze w tym 

roku działań mających na celu budowę nowej szkoły w Halinowie; 

2) Radna Anna Ludwiniak, która podziękowała za podjęcie rozbudowy przedszkola w Halinowie; 

3) Sołtys J. Stankiewicz w kwestii odbierania nieczystości płynnych ze szkół przez Zakład 

Komunalny w Halinowie oraz wprowadzenia do tegorocznego budżetu inwestycji w Michałowie. 

Burmistrz A. Ciszkowski, odnosząc się do wypowiedzi radnego M. Sukiennika zwrócił uwagę,  
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że w tegorocznym budżecie zostały przeznaczone środki na opracowanie koncepcji budowy nowej 

szkoły, w następnym roku zostanie wykonany projekt, budowa będzie prowadzona w kolejnych 

latach, wskazując jednocześnie, że taka inwestycja ze względu na znaczny koszt wymaga 

etapowania. 

Do wypowiedzi Sołtysa Michałowa w sprawie inwestycji w tej miejscowości odniósł się Burmistrz 

A. Ciszkowski. Poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z Mazowieckim 

Zarządem Dróg Powiatowych w sprawie modernizacji drogi 637 oraz zadeklarował, że kwestia 

budowy chodnika w Michałowie będzie dla gminy priorytetowa. W nawiązaniu do wcześniejszych 

rozmów na temat oświetlenia i odwodnienia Burmistrz zapewnił, że zadania te będą realizowane  

w kolejnych latach. 

Radny M. Pawłowski zgłosił wniosek formalny, aby zamknąć dyskusję nad projektem uchwały. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. W wyniku głosowania: 

za – 9, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński K. Goździewska i J. Papis) wniosek został przyjęty. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Halinów na 2011 rok - Druk Nr 51  

z wniesioną autopoprawką w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2011-2020 – Druk Nr 52; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz autopoprawką przedstawiła Skarbnik T. Karwowska. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej M. Pawłowski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 

2011-2020 – Druk Nr 52 z autopoprawką w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska, J. Papis i D. Wojda) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

6)  zwolnienia Zakładu Komunalnego w Halinowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków   

obrotowych do budżetu Gminy Halinów – Druk Nr 53; 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła  Dyrektor Zakładu Komunalnego 

Pani Małgorzata Komuda – Ołowska.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej M. Pawłowski poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

W uzupełnieniu Skarbnik T. Karwowska wyjaśniła, jakie regulacje prawne umożliwiają podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zwolnienia Zakładu Komunalnego w Halinowie z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Halinów – Druk Nr 53 w wyniku głosowania:  

za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0    
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(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska, M. Kaim, Anna Ludwiniak i J. Papis) 

został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

7) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku – Druk Nr 54; 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik T. Karwowska. 

Jednocześnie zwróciła się z apelem do sołtysów, aby we wnioskach zgłaszali przedsięwzięcia  

, których zrealizowanie daje wymierny efekt i służy poprawie życia mieszkańców. Wśród 

zgłaszanych dotychczas w ramach funduszu sołeckiego były zadania, np. projekty, które takiego 

kryterium nie spełniają. Również np. wyrównanie ulic, koszenie boiska, jako zadania bieżące gminy, 

nie powinny być finansowane ze środków funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji wielu sołtysów odnosiło się do wypowiedzi Pani Skarbnik odnośnie przedsięwzięć 

realizowanych w ramach funduszu sołeckiego. 

W podsumowaniu dyskusji Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz wskazał, że należałoby się zastanowić jak 

zsynchronizować działania wspólnie z gminą, aby zadania finansowane z funduszu sołeckiego 

spełniały kryterium wymiernego efektu i np. gmina finansowałaby projekty, a ich realizacja byłaby 

finansowana z funduszu. 

Radny B. Janczarek zgłosił propozycję, aby środki z funduszu sołeckiego przeznaczyć  

na odwodnienie gminy. 

Przewodniczący wskazał, że w tej chwili dyskutujemy projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia 

funduszu sołeckiego, a nie sposobu wykorzystania środków. 

Wobec braku głosów Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku – 

Druk Nr 54 w wyniku głosowania:  

za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska, J. Papis, M. Pawłowski i E. Woźniakowska) 

został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

8) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Halinów, gmina Halinów - Druk Nr 62; 

 Projekty uchwał dotyczące przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego wraz z krótkim uzasadnieniem przedstawił Z-ca Burmistrza  

A. Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

D. Wojda poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 29.03.11r. pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał w sprawie miejscowości Zagórze, Cisie, Okuniew i Wielgolas Brzeziński oraz 

sformułowała wniosek do Burmistrza Halinowa o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 

Halinowa na dzisiejszą sesję.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W dyskusji wzięli udział: 

1) Radny Adam Ludwiniak, który nawiązując do wcześniejszych uzgodnień w sprawie trybu 

ustalenia harmonogramu zmiany planów miejscowych, przypomniał, że na posiedzeniu Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w dniu 29.03.11 r. nie 

było zapowiadanej dyskusji, były omawiane projekty uchwał dla wytypowanych wcześniej 

miejscowości. Jednocześnie wskazał, że w przypadku  Halinowa taka dyskusja się odbyła  

i w wyniku tej dyskusji został sformułowany wniosek do burmistrza.  

W dalszej części dyskusji radny skierował również pytanie do Burmistrza, czy wpłynęły do niego 
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pisemne wnioski Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

miejscowości w kwestii przygotowania projektów uchwał dotyczących miejscowości 

zaproponowanych na dzisiejszą sesję.  

Do wypowiedzi radnego, dotyczącej braku dyskusji w kwestii proponowanych projektów uchwał, 

odniósł się Przewodniczący Rady, który stwierdził, że radny miał prawo wypowiadać swoje uwagi 

podczas posiedzenia komisji opiniującej projekty uchwał. Przypomniał jednocześnie,  

że na posiedzeniu komisji zostało osiągnięte porozumienie w tej kwestii, dlatego nie rozumie,  

w czym jest problem dzisiaj, wskazując na ambicjonalne i osobiste pobudki radnego. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji D. Wojda poinformował, że na posiedzeniu komisji była możliwość dyskusji nad 

projektami uchwał, komisja zaopiniowała je pozytywnie.  

Burmistrz A. Ciszkowski, odnosząc się do pytania radnego poinformował, że pisemny wniosek w 

tej sprawie nie wpłynął, odbyło się spotkanie i w toku dyskusji zostały wypracowane takie 

propozycje.  

W uzupełnieniu Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz przypomniał, że mieszkańcy tych miejscowości 

uczestniczyli w posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej  

i Inwestycji w dniu 29.03.11 r. 

2) Radny M. Sukiennik, zwracając uwagę na następujące kwestie: 

- czy na posiedzenie komisji byli zaproszeni sołtysi wszystkich miejscowości gminy, 

- czy członkowie komisji mieli wgląd do wniosków, które wpłynęły do rady w sprawie zmiany 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

- czy zostały wzięte pod uwagę tereny aktywności gospodarczej wzdłuż trasy, jako przynoszące 

wymierne korzyści finansowe dla gminy,  

- co z kolejnymi miejscowościami, kiedy planowane są zmiany planów w pozostałych 

miejscowościach, a wśród nich w Hipolitowie, Koniku Nowym i Koniku Starym, 

- czy jest przygotowana opinia prawna na temat współfinansowania przez mieszkańców i inne 

podmioty zewnętrzne przekształceń indywidualnych działek. 

Przewodniczący M. Pietrusiński przypomniał, że na sesjach były odczytywane przez niego wnioski 

o zmianę miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, które wpłynęły do rady. 

Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz poinformował, że jest zamiar uruchomienia terenów przy trasie. 

Odnosząc się do finansowania tego rodzaju przedsięwzięcia wskazał, że zgodnie z ustawą  

o planowaniu przestrzennym jest to zadanie własne gminy i jako takie może być finansowane tylko 

przez gminę.  

Burmistrz A. Ciszkowski nawiązał do dużych oczekiwań mieszkańców gminy w związku  

z przyjęciem w ubiegłym roku nowego Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Halinów i zwrócił uwagę na fakt, że nie ma możliwości zmiany planów 

miejscowych dla wszystkich miejscowości jednocześnie. Poinformował, że harmonogram został 

ustalony tylko na ten rok. 

Odnosząc się do zaproponowanych na dzisiejszej sesji projektów uchwał w tej sprawie przypomniał 

omówione wcześniej uzasadnienie.  

3) Radny B. Janczarek, który przypomniał, że na posiedzeniu komisji opiniującym omawiane 

projekty uchwał został sformułowany wniosek do burmistrza rekomendujący kolejne miejscowości: 

Kazimierów, Krzewina, Budziska, Józefin. 

4) Sołtys J. Stankiewicz, aby jak najszybciej zmienić plan miejscowy dla Michałowa, ze względu  

na powstrzymanie planów gminy Zielonka co do terenów sąsiadujących z naszą gminą. 

Przewodniczący M. Pietrusiński podziękował sołtysowi za przypomnienie problemów związanych  

z  gminą Zielonka. 

5) Radna  E. Woźniakowska przypomniała, że posiedzenia komisji są jawne i ogólnie dostępne, 

wyrażając jednocześnie swoje zadowolenie z faktu, że wśród zarekomendowanych przez burmistrza 

uchwał znalazła się miejscowość Cisie.  

Przewodniczący M. Pietrusiński zgłosił wniosek formalny, aby zamknąć dyskusję nad projektami 
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uchwał dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Wniosek został poddany pod głosowanie. W wyniku głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński K. Goździewska i J. Papis) wniosek został przyjęty. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Halinów, gmina Halinów - Druk Nr 62 w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

9)  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

      miejscowości Zagórze, gmina Halinów - Druk Nr 55; 

Przewodniczący M. Pietrusiński odczytał projekt uchwały. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  miejscowości Zagórze, gmina Halinów - Druk Nr 55  

w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

10) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

      miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 56; 

Przewodniczący M. Pietrusiński odczytał projekt uchwały. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Cisie, gmina Halinów – Druk Nr 56  

w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

11) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Okuniew, gmina Halinów - Druk Nr 57; 

Przewodniczący M. Pietrusiński odczytał projekt uchwały. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Okuniew, gmina Halinów - Druk Nr 57 w wyniku głosowania:  

za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

12) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów - Druk Nr 58; 

Przewodniczący M. Pietrusiński odczytał projekt uchwały. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów - Druk  
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Nr 58  w wyniku głosowania:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

13) nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 59; 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Z-ca Burmistrza A. Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny M. Pawłowski wyraził swoją wątpliwość co do zasadności nadania ulicy w Grabinie nazwy:  

„ Marii Konopnickiej”, ponieważ w gminie Halinów jest już ulica o takiej nazwie. Zdaniem radnego 

może to powodować zamieszanie i problem z doręczaniem przesyłek.  

Pan A. Sekmistrz wyjaśnił, że miejscowość Grabina ma kod pocztowy Sulejówka, a nie Halinowa, 

dlatego nie będzie zbieżności w adresach. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabina, gmina Halinów – Druk 

Nr 59 w wyniku głosowania:  

za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska, M. Kaim i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

  

14) zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa – Druk Nr 47; 

Do składu komisji Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego T. Dubińskiego.  

W związku z tym, że radny nie był obecny na sali Przewodniczący M. Pietrusiński ogłosił  

3- minutową przerwę w celu skontaktowania się z radnym i uzyskania jego zgody  

na kandydowanie. 

Po przerwie, w związku z tym, że radny T. Dubiński nie wyraził zgody na kandydowanie, 

Przewodniczący komisji B. Janczarek zgłosił kandydaturę Radnego D. Wojdy. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Kandydatura Radnego Dawida Wojdy na członka Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa w wyniku głosowania: 

za – 9, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska, M. Kaim i J. Papis) została przyjęta. 

  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

Projekt uchwały w sprawie: zmian w składzie osobowym i ilościowym Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa z kandydaturą Radnego D. Wojdy w wyniku głosowania:  

za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1  

(nieobecni na sali Radni: T. Dubiński, K. Goździewska, M. Kaim i J. Papis) został przyjęty. 

Przewodniczący Rady M. Pietrusiński stwierdził podjęcie uchwały. 

 

13. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady M. Pietrusiński o godz. 21
35 

zamknął 

obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.         

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w stenogramie sesji. 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Irena Osipczuk 

ref. ds. obsługi Rady 

 


